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Opening en vaststelling agenda  

De vergadering vindt plaats in Utrecht. Alle NCad-leden zijn aanwezig. Tevens 

nemen de algemeen secretaris en twee medewerkers deel. Bij twee agendapunten 

is een externe gast aanwezig. 

 

De voorzitter heet de aanwezigen welkom en stelt de agenda vast. 

 

Mogelijk of schijnbaar conflicterende activiteiten en activiteiten van belang voor 

het NCad 

Jan Bas Prins is geïnterviewd over dierproeven door een student journalistiek voor 

de interne radio van Hogeschool Utrecht. Aanleiding waren demonstraties bij een 

KNAW instituut. 

Monique Janssens kreeg een verzoek van het Tijdschrift voor diergeneeskunde om 

geïnterviewd te worden over dierproeven voor Covid en ethiek.  

Coenraad Hendriksen deelt mede dat de podcast van Jong RDA opgenomen is, 

waarbij het hoofdzakelijk over alternatieven voor dierproeven ging en in mindere 

mate over vaccinontwikkeling voor COVID. 

IvD Utrecht organiseert op 21 april een symposium, waarbij de NCad-voorzitter is 

uitgenodigd om de opening te doen. 

Op 17 mei is in Utrecht een Helpathon, geïnitieerd door PETA en Animal Rights, 

met de vraag van TPI Utrecht om mee te denken over Utrechts beleid (Univesiteit 

Utrecht, UMC Utrecht, Hoge school Utrecht) om de transitie naar dierproefvrij te 

versnellen.  

 

Stand van zaken vacature NCad-lid  

Uit de selectie is één kandidaat overgebleven. 

 

Harry Bom beraad 

het Harry Blom beraad vindt woensdag 20 april plaats. 

 

FELASA workshop in NL 

De FELASA-train-de-trainer-workshop en vier gewone FELASA-workshops over  

severity assessment zullen plaatsvinden op resp. donderdag 2 en vrijdag 3 juni 

a.s. 

 

Humaan weefsel advies 

Momenteel wordt de inhoud afgestemd met de trekkers van het advies. Daarna 

zal er in een schriftelijke ronde feedback gevraagd worden van de NCad-leden. Na 

verwerking van deze feedback wordt het in de vergadering besproken. 
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Jaarverslag 

De leden worden gevraagd een quote aan te leveren voor het jaarverslag. 

 

Presentie streefbeeld cardiovasculair onderzoek 

Robert Passier presenteert de voortgang van het streefbeeld cardiovasculair 

onderzoek en wisselt hierover van gedachten met het comité. Het NCad wacht een 

brief af over de voortgang van het streefbeeld. Deze gebruikt het NCad om via 

o.a. de website te publiceren over dit streefbeeld. 

 

Vervolg verkenning prioriteiten in het vervangen van dierproeven 

Corné Rademaker presenteert de uitkomsten van de verkenning ‘prioriteiten in het 

vervangen van dierproeven’. Hierbij ligt de focus op mogelijke vervolgstappen. Er 

wordt na discussie vastgesteld dat het wenselijk is om de verkenning te 

completeren met een uitwerking van het onderwerp ‘integriteit van het dier’, dat 

ook in de ethische toetsing van vergunningaanvragen al meegenomen wordt door 

DEC’s en CCD. Na aanvulling wordt in de vergadering verder gesproken over het 

vervolg.   

 

Advies Ernstig ongerief 

Er is een aantal vraagstellingen voor het vervolg verkend en uitgewerkt na 

gesprekken met CCD, NVWA en IvD’s. Het NCad geeft de voorkeur aan een 

pragmatische vervolgstap. De Roadmap die door de RSPCA is ontwikkeld zal 

worden ‘vertaald’ naar de Nederlandse situatie. Het document zelf wordt 

vervolgens aangepast zodat het gepubliceerd kan worden.   

 

Concept advies rapport Covid-19 

De door de leden gemaakte opmerkingen zijn verwerkt in het advies. Het advies 

ligt voor ter accordering. Er zijn nog enkele kleine punten, waarvoor tijdens de 

vergadering een oplossing wordt gevonden. Deze zullen verwerkt worden. Dat is 

de finale versie. Vervolgens kan de opmaak en vertaling van het advies in gang 

gezet worden. 

 

Vervolg Transitie-advies 

Het Plan van Aanpak wordt vastgesteld. Wel is er nog behoefte om over ‘het 

beïnvloeden van het landschap’ nader van gedachten te wisselen met Ingrid 

Visseren. Bij de ‘hulpvragen’ wordt nog aangegeven dat deze helpend zijn voor 

het uitwerken van het advies, maar niet automatisch ook beantwoord hoeven te 

worden. Daarnaast wordt opgemerkt dat de beweging op internationaal vlak ook 

meegenomen zou moeten worden.  

 

Actielijst 

Deze is geactualiseerd en wordt niet verder besproken. 

 

Verslag vorige vergadering 

Het verslag wordt met een aanpassing goedgekeurd en vastgesteld. 

 

Rondvraag 

- Jaarplan: Dit jaar zal er geen symposium worden georganiseerd omdat dit 

jaar tevens het FELASA congres plaatsvindt. Over een symposium volgend 

jaar zal op een later moment worden beslist. Mogelijk wordt een advies 

over individuele huisvesting later dit jaar toegevoegd. 
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- Streefbeeld hoger onderwijs. Er wordt over het algemeen positief op 

gereageerd. Een lid vindt dat dit streefbeeld aan waarde kan winnen door 

aanvulling en verdieping van de achtergrond, het afwegingskader, de 

argumentatie en voorstellen c.q. adviezen voor implementatie. Het 

streefbeeld wordt binnenkort in het rectorenoverleg besproken en dan 

mogelijk vastgesteld. Na overleg met het betrokken comitélid zal bezien 

worden wat voor dit rectorenoverleg vanuit het NCad wordt meegegeven 

aan de opstellers van dit streefbeeld.  

- Er wordt gevraagd of een van de leden mee wil doen aan een 

proefdierendebat bij de minor proefdierkunde aan de Avans Hogeschool 

Breda. Dit zal via de mail worden afgehandeld. 


